

HU AN CABLE HOLDINGS LTD.
滬安電力控股有限公司
(Incorporated in Singapore)
(成立於新加坡)
(Company Registration No. 200810320N)
(公司註冊號: 200810320N)

PROFIT GUIDANCE FOR THE NINE MONTHS ENDED 30 SEPTEMBER 2014
截止 2014 年 9 月 30 日前九個月之利潤預期

The Board of Directors (the **“Board”**) of Hu An Cable Holdings Ltd. (the **“Company”**, and together with its subsidiaries, the **“Group”**) wishes to announce that the Group expects to report a loss for the three months ended 30 September 2014 and a significantly lower profit for the nine months ended 30 September 2014 (**“9M2014”**) as compared to the nine months ended 30 September 2013. This was mainly due to the decrease in sales volumes of cable and wire products, aluminum rods and plastic materials as a result of China’s economic slowdown.

滬安電力控股有限公司(簡稱**“公司”**與其子公司統稱**“集團”**)董事會(“**董事會**”)有意公告, 集團預計其2014年第三季度虧損, 另截止2014年9月30日的前九個月(“**2014前九個月**”)收益將显著低于截止2013年9月30日的前九個月。這主要是由於因中國經濟放緩, 電線和電纜、鋁杆和電纜塑料材料銷量減少。

This profit guidance is based on a preliminary review of the unaudited financial results of the Group. Further details of the Group’s performance will be released when the Company announces its unaudited financial results for 9M2014, on or before 14 November 2014.

這項利潤預期是依據集團未審計財務報表之初審。集團將在 2014 年 11 月 14 日或之前公告其 2014 前九個月未審計財務報表, 屆時將發佈集團績效詳細報告。

In the meantime, the Board wishes to advise shareholders of the Company and investors to exercise caution when dealing in the shares of the Company.

在此期間, 董事會建議公司股東和投資者謹慎交易公司股票。

BY ORDER OF THE BOARD
經董事會授權公佈

Dai Zhi Xiang
戴志祥
CEO and Executive Chairman
首席執行官兼董事會執行主席
30 October 2014
2014 年 10 月 30 日